
PROTOKOL Nr X\rI '2012
obrad XVIII sesji Rrdy Miejskiei Ostrzesz6w

odbYtei w dniu 26 srycznia 2012 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 2l' obecnych na sesji 20 radnych (95'2%)

Ni9sb9a4i,u-Ep@\Mir4ryie4t:
1. Miroslawa Modrzyriska

W obradach uczestnicfi zaproszeni go6cie wediug zalqczonych list ob€cnoSci'

Porz{dek obrad

l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad

2. Przedstawienie porz4dku obrad XVI1I sesji Rady Miej skiej

3. wvb6r sekretarzs obrad xVlI sesji Rady Miejskiej

4 Przviecie protokolu XVI I sesji Rady Miejskiej

i i"iirir"ii ptr"*"anic'acego nadi viejskiej o dzialaniach podeimo$anvch

u okresii migdzY sesjami

e. i"fi'..""3" ei"-itt; Miasta i Gminy z realizacji zadai w poprzednim okresie

z:wlaszcza z u"ykotanta uchwal Rady Miejskiej

7 Iltemelacie i zaD\tania radnYch

8 Zaor,rania i wnioski przewodniczqcych dzielnic isohysou

I Podjgcie uchwal w sPrawie:

a) ,Lycia nieruchomo6ci grunto*ych polozonych w Rojowie gmina Ostzeszow

(nr 83/2011)
b) nabvcia nieruchomoaci grunlowej polozonej w Rogaszycach (nr 84/2! I l)

cj prryjqcia daro*|zny nieruchomoici grunto\ lch polozonych we \rsl Kogasz\'ce

(nr 85/2011)
d) ustalenia nazwv ulicy we wsi Pota3nia- obrQb Myje (nr 86/20 | l)

"j 
taguruti"u pttyrnawania dotacji celowej na dofinansowanie przydomowych

oczvszczalni sciekow (ff l/20 | 2)

I0 Przedlozenie planow pracy statych Komisji Rady Miejskiei na 2012 rok

l1 . Odoowiedzi na interpelacje zapytania

12. Spriwy r6ine i informacje
I 3 . Zakoiczenie

Do p-klu l-go Otwarcie istwierdzenic Drrwomg(noi(i qbrld .. . , . .

----R d"y Ed*ard st oyp-ru"*odniczqry Rady \liejskiej onror4l

obtua'v xVnf t""jl nuAy Miejskiej i stwierdzil' 2e sesjajest prawomocna

do obradowania i pode.imowania uchwal'

F@dYdarurq radnego Arkadiusza

il"hun""ti"go * t"k"tarza obrad dzisiejszej sesji Radny Arkadiusz

Suchanecki wyrazil zgodQ na kandydowanie

nudu 14i"irku-i"dnoel-osnie (20 glosow -.2a") wybrala radnego Arladiusza

s,rchaneci<ieco seketarzem obmd XMll sesji Rady Miejskiej

Rud-n" Ed*.d sktyp"t - p**odni.ta"y nudy M iejskiej przedsaw il 
,

porzaiek obrad, hory radni olrzyrnali z zaproszeniem na dzlsreJsze ootaoy
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Do o-ktu ,!so Przviecie nmtokolu z XVII sesii Radv Mieiskiei
Radta Krystyna Sikora - sekretarz obrad X\{I sesji Rady Miejskiej
przedstawila wniosek o gzyjQcie protokol z XVII sesji

Radny Zbigniew Kajset zap)4uje czy w protokole jes zapis o sprzeda2y

basenu i Zakladu Energetyki Cieplnej.
Radna Krystyna Sikora odpowie&iala, 2e chyba nie. Radny mogl siQ

Zapoznai z Protokolem
Rada Miejskajednogloinie (20 glos6w ,,za'') przyjQla zgloszony wniosek'

Wniosek stanowi zalqcznik do protokohr'

Do p-ktu s-eo Informacia Prrewodniczaceso RadY Mieiskiei o dzialaniach
podeimowatrvch w okresic miedzv sesiami
nuarly ea*uta SIo ypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil

informacjg.
Informacja stanowi zalacznik do protokolu.

Do D-ktu Ggo Itrformacia Burmistfta Miasta i GminY z realiztcii zqd3i

l,lurius, Wit"k - gu.mistrz przedstawil powyzsz4 infiormacjg

Infomacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu 7-so Interpelacie i zsDYtauia radnvch--------- Radny Zbtgniew I(ajser nawilzuje do artykulu jaki ukazal sig w lokalnej

pfasie oraz reportazu PRO-ART , w ft16rym to nast4pily przeklamania

w przekazie dotycz4cym jego wlpowiedzi i prezesa Spolki Zakladu

Energetyki Cieplnej. Przytacza iegulacje ustawy Pnwo P'asowe' odnosz4c€

sig do zasad, 1c64'rni powinien sig kierowac rzetelny dziennikarz'

Stwi€rdz4 2€ prasa jako tzw. ,,czwarta Wadza" ma duzy wpl]'w na odbibr

przez spoleczelBtwo przedstawionych informacji Niest€ty od pewnego

izasu informacje dotycz{ce Ostrzeszowa ukazuj4 nasze miasto vr' zlym

Swietle. Zapltuje Burmistrz4 czy nie nale2aloby powolad w UtzQdzie Miasta

i Gmiuy rzecznika prasowego, kt6ry w spos6b kompetentny udzielalby

informacji, ale tez reagowal w odpowiednich sltuacjach Ustawa Pmwo

Prasowe podke3la, ze nie tyle mamy prawo' ale wrpcz obowi4zek reago-

wania na krgykg prasow4 odnoszenia siQ do niej i 24dania sprostowai
* uraym prilpaUt u dotyczqcym instltucji samorz4dowych, panstwowych

W zwipl:u z otiz'r,maniem zaproszenia na oficjalne otwarcie w dniu

27 srycznia br. kollownj przy ul Przemyslowej po modemizacji zap)'tu1e

lrto bgdzie sponsorowal tq uroczystoii - Prezes zEC czy wykonawca'

Czy wla3ciwe jest, aby w tak ciQzkich czasach kryzysu' kiedy podnosi sig

ceng za energip cieplnq orgarizowa6 wysta{'na uroczystosc

Radny Henryk Kajser powoluj4c siQ na infoimacje medialnq kt6re podaj4

ze gminy duzo bogatsze od naszej zaczynaj4 zabiegai o to, aby podatnicy

pracuj4iy na ich tirenie, a zamieszkujQcy stale na innym rozliczali siQ

w miijscu pracy. Jest to sptawa powazna poniewa2 podatek dochodowy

od os6b fizycznych jest jedoym z podstawowych 2r6del dochodu gminy

W zwiqzku z t1rn zapytuje czy duzo jest takich os6b, kt6re rozliczatyby sig

poza naszq gmin4 (poza Urzgdem Skarbowym w Ostrzeszowie)
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Radny Pawel Kl6ska na pro(bg mieszkaricow wnosi o wystosowanie pisma

do Zarzqdu Dr6g Powiatowyah o ustawienie znaku z&kaztt zatrrymywafia
i postoju po jednej sfonie ul. Grunwaldzkiej na odcinku od ul Arny
Jagiellonki do ul. Zielonej. Ruch w tym rejoniejest bardzo utrudniony -
proponuje ustawienie wspomoianych znak6w, kt6re obowi4zywalyby
w godzinach 7 17 (eir tualnie 7 - 18)

Zwraca uwagQ na coraz wigksze dziury w j ezdni przy zie2dzie z uI KoS'
ciuszki w ul. Jana Pawla IL Podobna sytuacja ma miejsce na skrzyzowamu

ul . Grunwaldzkiej z ul. Piastowsk4 (pryz budynku banku) Coraz wigksze

wlrwy w nawierzchni stwarzaj4 niebezpieczeilstwo dla poruszajqcych sig

tam pojazdow. Wnosi chociaz o tymczasowe utwardzenie naruszonej

nawierzchni ulic.
i.ialezy usun4a ga$, kl6ry utworzyl siQ na ulicy Piaskowej' L16ra byla
remontowana Garb jest na odcinku odul. Grunwaldzkiej do Al Wolnosci)'

Radny Marek Czrvordon wnosi o jednoznaczn4 inte.pretacjQ i odpowiedi:
czy po chodniku na ul. Armii Krajowej i ul. Zankowej moima jeLdzii rowe-

rem. Na rondzie przy zbiegu ulic; Armii Krajowej i Powstanc6w Wkp przy

przej6ciu dla pieszych z jednej strony ustawiony .iest znak umozliwiaj4cy
przejazd rowerem, natomiast z drogiej ztrak z*aa44cy uykonanie takiego

manewru. Podobna syh.tacja jest na u1. Zamkowej Prosi o jednoznaczne

wyjasnienie sltuacji i jednoiite oznakowanie Vw miejsc z obu stron

Pya kto odpowiada za ulica Dworcowq od strony wyladowni towarowej

Zazna.za, iew fiielscu t)tm towrzy siQ szetokie rozlewisko wody, ta\
2e mniejsze samochody chc{c pokonac t€rt odcinek wjezdzaja na chodnik

obawiaj4c sig dziur w jezdni zalanych wod4
Powraia do wspomnianej najednej z wczeSniejszych sesji, pozostaloici

po ul. WielLriiskiej przed przebudowq w postaci betonowego klina na luku

drogi przy shzyiowaniu wz ul. t-4kowa Jezeli nie ma innej mozliwo3ci
proponuje zawieszenie tabliczki z napisem ,,pomnik".
Powtomie zwaca sig w imieriu sluzb: pogotowia, straty pozarnej, itp

o prawidlowe oanakowanie budynk6w i posesji oraz o umieszczenie

informacji o drogach dojazdowych do posesji nie przylegaj4cych bezpo-

Srednio do d.ogi gl6wnej. Zwraca siQ z pltmiem do komendanta Strazy

Miejskiej ile od tego czasu przeprowadzono kontroli w celu zwer!frkowania

wywiqzania sig z tego obowiqzkq gdyz nadal przejezdzaj4c ulicami miasta

i gminy spotyka si9 budynki bez wyrairego oznakowania

t,ti ul. Bocznej na wysokosci garaiy powstal znaczny ciek wodny Woda

sp\'wa z pol na ulicp powoduj4c jej zalanie a podczas zimowych przymroz-

k6w powazne zagrozaenie w ruchu komunikacyjnym
Zapyuje Burrnistrza czy mo2liwe jest, aby na Placu Borek postawi6 znak 

.

zaiizi zatt4mywania siQ i postoju po l€wej sronle zjezdLaiqc z ll Das4yh'

skiego w kierunku szpitala. w poblizu znajduje sip tzw. parking przycmen-

tamy, z kt6rego mo2,na korzystai a obecnie pracownicy pogotowia skarzq

sip, 2e wielokrotnie niemoiliwe jest szybkie wyjechanie na wezwanie gdyz

samochody zaparkowane wzdluz jezdni utfudniaja swobodne mijanie siQ

z pojazdami j ad4cymi z naprzeeiwka.

Proponuje, aty co roku przed okesem zimowym zamieszczai w miejscowej

praiie pelnq informacjQ dotycz4c4 odpowiedzialnoSci za nie odinie2anie

chodnik6w przy posesjach z informacji zamieszczonej w ,,Czasie ostrze-

szowskm ' wFik4 ze odpowiedzialni s4 zar6wno zarz4dcy dr6g jak

i wlascici€le Dosesii.



Zapytuje czy mo2liwe jest upublicznienie koszt6w w]''rvozu odpadow

wielkogabaretl'rowych. Pierwsza akcja cieszyla siQ duzym zainteresowa- 
.

niem - kolejne mniejszym. Z wymiany doswiadczeil wiemy' ze w mlastactr

zaohodniej Europy (Niemcy, Francja) umozli\tia siQ zainteresowanyn
wywozenie odpad6w wielkogabaretowych indl'widualnie na wysypisko -
czy my nie moglibySmy z tego skoorzystac.

Zapytuje czy ni terenie miasta i gminy jest wyznaczone miejsce na nieod-

platne wywiezienie gmzu.
i{adny Andrzej Ogorkiewicz wnosi o oznakowanie ulicy Zachodniej

w Olszynie - brak tablicy z nazwq ulicy.
Radny Jan G6ra zapltuje w imieniu mieszkaic6w dzielnicy nr 5 czy pla-

nuje siq wprowadzenie oplaty zs wody opadowe od prywatnych posesji 
.

Radny Henryk Mackanii zapytuje czy jest dozwolone posypywanie chod-

chod;ik6w ;iaskiem z sol4 Sol niszczy nawierzchnig koslki chodnikowej'

i wnioski orzewodniczacych !!zicl!ic-i
Maria" Ad".ski s wsi Zajaczki zapyhrje czyjest decyzja w sprawie

likwidacji Szko\ Szkoly w Pota3ri. Mieszkancy s4zaniepkojeni poglos-

Lami o lilqidacji szkoly w PotaSni i jednoglo6nie wyra2aj{ swoje stalo-

Do p-ktu 9-so Podieci€ uchwsl w sDrawie:
Roia) zbYcia nieiochomosci

wisko o utrzymariu tej instltucji.
Zygmunt Lizakowski - soltys wsi Kochlowy nawi4zuj4c do zglaszanego

rok temu postulatu mieszkaic6w soleawa o wykonanie lewoskqtu w Koch-

lowach z drogi krajowej nr I 1. Otrzymal pozltywnq odpowiedZ z Urzqdu

Miasta i Gminy oraz Wielkopolskiego Zarz4du Drog Wojew6dzkich' jednak

2adnych dzialan w ttm zakesie nie podjQto. Zapfuje Butmistrza czy 1/w
le\rosk€t bgdzie wykonany.
Bogdan Kowalek sohys wsi Myje w imieniu miewkaric6w wsi My.1e

i wlasnym apeluje do radnych o nie likwidowanie Szkoly Podstawowej

w Potasni. P;dkesl4 2e kiedys byla moda na male szkoly i ze nie tylko

male placowki pr4nosz4 straty, a my nie mozemy przeliczac wszystkiego

na pieni4dze. W zwiq ku z pogloskami o likwidacji szkol, niekt6rzy ju2 sig

cieszq ze dostanq mieszLania komunalne w budynkach wkolnych Wnosi

o przemy3lenie przez radnych tej sprawy, poniewaz mieszkaircf miej sco-

w;sci: Myje, Potasnia i Zalaczy't zrobiqwszystko' aby placowkg szkoln4

utrzlanad.
Porusza sprawp oswietlenia ulicznego. Burmistrz wspominal, ze nie prze-

widuje sii w biez4cym roku instalaiji nouych punktow Swietlnyct\ ale jest

wniosek, aby zamontowai tylko dwa punkty na terenie solectwa W jednym

przypadiu mieszkaniec ma nawet swojq lampQ i chodzi tylko o ptzyl4czenie

jej do sieci. Prosi o poz,'tywne rczpatrz€nie postulatu.

Ostrzesz6w (nr 83/20! 1)
Pawel UScinowicz - ZastQpca Burmistza przedstawil powyiszy

projekt uchwatry.

btalego Komisje Rady Miejskiej pozltywnie zaopiniowaly ptojekt

uchwaly pod obrady sesji.
Rada M;jska jednogloSnie (20 glos6w ,,2a") podjqla uchwalp

Uchwala Nr X\{tt I 08DOl2 *anowi zalpznik do protokolu.
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b) trabvcia nieruchomosci sruntowei ooloionei w Rosaszvcach
(nr 84/2011)
Pawel U3cinowicz - Zastepca Burmistrza przeistawil powyzszy

projek uchwaly
Stalego Komisje Rady Miejskiej poz1t1'unie zaopiniowaly projekl

uchwaty pod obrady sesji.
Rada Mej ska jednogloSnie (20 glos6w ,,za'') podjqla uchwalg

Uchwala Nt X\{M 09/2012 JLal\owi zalqaznik do protokolu

c) przviecie darowiznv nieruchomosci gruntowvch DoloionYch we wsi
Rosaszvce lnr 85/2011)
Pawel Uccinowicz ZastQpca Burmistza przedstawil powyzszy

proj€Ll uchwaly.
3tiego Komisje Rady Miejskiej pozltlwnie zaopiniowaly projekt

uchwaly pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w,,2a") podjgla uchwalg

Uchwala Nr X\4IVI1ol2,l2 $?tr/,owl z?dqczrrik do protokolu

d) ustalenir nazwv dicv we wsi Potainia. obrcb Mvie (nr 86/2011)

Pawel U6cinowicz - ZastQpca Br"mistrza przedstawil powyzszy

projekt uchwaly.
Stalego Komisje Rady Mejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt

uchwaly pod obrady sesji.

Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,7a") podjqla uchwalg

Uchwala Nr XVIIVI I l/2012 star.ow'r zd4cznik do protokolu.

e) resulaminu przyznawania dot&cii celowei na dofinansowanie
prrydomoryvch oczvszczalni Sciek6w (nr l/20121
Pawel Uscinowicz ZastQpca Burmistrza przedstawil powyzszy

projekt uchwaty.
3tJego Konisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt

uchwaly pod obrady sesji.
Radny Zbigniew Kaj ser stwierdz4 2e ma w{tpliwoSci co do doplaty

do prywatnych przydomorych oczyszczalni 3ciek6w.

Przewodnicz4cy Rady podke3lil, 2e radny Zbigniew Kajser te same

w4tpliwofui zglaszal oa posiedzeniu 4 stalych Komisji Rady Miej-
skiej i na ka2dym otrzrymal odpodedzied
Burmistrz po raz kolejny odpowiedzial radnemu, 2e o dotacjQ moga

ubiegac sip wlasciciele poseji, kt6re nie sq objQte gminnym programem

kanalizacji.
Radny Henr6yk Kajser stwierdza, ze dofinansowywanie przydomo\{ych

oczyszczaln8i ma sens gdy oczyszczalnia jest uz)'tkowana zgodnie

z instrukcjq i podpisanq umowq.
Radny Henryk Mackanid poinformowal, ze Komisji Rewizyjna kontro-

lowala dotacje celowe do przydomowych oczyszczalni iciek6w
Rada Miejska 19 glos ami ,,zd', 1 ,,wstrzymujqcvm" podjola uchwale.

Uchwala Nr XVIIVI l2l2ol2 sturow\ zalg|cznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej oglosil 30-minutowq przerwp w bradach
(aod7 tlq llsl



-6-

Po przerwie na obrady nie w6cili radni: Adam Boci4ga i Gzegorz WiQcek.

Do p-ktu lGso Przadloienie plsn6w pracy stalvch Komisii Radv Mieiskiei
na 2012 mk
Radni ottzymali na piSmie Plany Pracy na 2012 mk salych Komisji Rady
Mejskiej oraz Plan Pracy na 2012 rok Rady Miejskiej.
Przewodnicz4cy Rady Miej skiej zapytal czy radni maj4 uwagi do dorg-
czonych planow pracy.
Radni nie zglosili uwag.
Plany Pracy stanowi4 zalqczniki do protokolu.

Na obrady sesji w6cil radny Adam Boci4ga.

Do p.ktu 1l-so Odoowiedzi na interp€lacie zapvtenia
Mariuv Witek - Burmistrz odpowiedzial na interpelacje i zap]'tani4
informuj4c:
- nie ma obowi4zku czltania prasy. Jak sq pltania dziennikarzy na piimre

1ub telefoniczne to odpowiad4
- zastano\ri sie nad zatrudnieniem rzeczika oszczQdnoici,
- im prez€ w ZEC organizuje wykonawc4
- rowaz),rny przejQcie grunt6w od PKP na ul. Dworcowej,
- pr4pomng Strazy Miejskiej o sprawdzaniu numeracji posesji,
- sprawdzimy ul. Boczn4
- zasady odSnie2ania ogloszone s4 na naszej stronie w BIP,
- wysypisko przymuje odpady wielkogabare,'towe,
- nie przewidujemy podatL-u od w6d opadowych,
- tenlat zamiaru liLwidacji vkol zostal przedyslxtowany przez Komisje

Rady Miejskiej i Komisja branzowa podjala wnios€k o oddaleniu temaru,
- l€woskrQt rla drodze nr I I wystqpimy do WZDW w Poznaniu,
- punkty Swialne w Pota(ni sprawa do rczwazenia.
Radni, kt6rzy nie otrzymali odpowiedzi ustnych - otrzymaj4 odpowiedzi
na piimie.
Radny Zbigriew Kajser stwierdza, ze informacje w prasie winny byi
prawdziwe i rzetelne a nie zawsze tak jest.

PodkeSla, ze Burmistrz winien wiedziei co dzieje siQ w sp6lkach.
Zapewni4 ze bedzie dochodzil prawdy w sprawie Zakladu Energetyki
Cieplnej i krytej pllvalni - nie m6wil o sprzedazy tej spolki.
Bu.mistrz l,yjainil, ze Zaklad Energetyki Cieplnej prowadzi kltq plywal-
NiQ ijeste6my z tego zadowoleni.
Bogdan Kowalek soltys wsi Myje wnosi o wyraina decyzjQ w sprawie
Szkoly Podstawowej w Potaini.
Burmistrz odpowiedzial, 2e:

- wycofal z Biura Rady Miejskiej projelty uchwal w sprawie zamlaru
likwidacji Szkol Podstawowych w Potasni i Rojowie,

- grupa radnych moze tak2e wniesi projekt uchwaly do Przewodnicz4cego

Rady Miejskiej.
Radny Jan Gora poioformowal, 2e czpsto korzysta z uslug ,,Czasu Ostze-
szowskego" i nie ma iadnego problemu. Ze wzgledu na oszczedno6ci nie
ma potrzeby zatrudniania rzecznika w UrzQdzie Miasta i Gmiry



Radny Zbigniew Kajser podt zymuj€ zatrudnienie rzecznika prasowcgo
Dla potrzeb Rady Miejskiej i UrzAdu Miasta i cmi8ny.

Do o-klu l2-?o Sprawv r6ine i informacie
Radny Edward Skzypek Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinforrnowal,
ze,.

- zgodnie z wnioskami bpdziemy infotmowai na tablicy w Urzgdzie
Masta i Gminy (I piAtro) o termirach posiedzeri stalych Komisji Rady
Miejskiej,

-wdniach6- |0lutego 2012 rcku panie w wieku 50 - 69lat b9d4 mogly
zrobii badanie mammograficzne w mammobusie w Ostrzeszowie (przy
UrzQdzie Miasta i Gminy),

- kolejna sesja Rady Miejskiej odbgdzie siq w ostatnich dniach lutego lub
na pocz4tlu marca br.

Do p-klu l}so Zakoiczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podziekowal wszystkim za udzial w obradach i zamkn4l obrady X\III sesji
Rady Miejskiej.

Rada podjgla 5 uchwal.
Rada rozpoczela obrady o godzinie l0@, a zakofrczyla o godzinie 124.

Sekretarz
obrad XVItr sepji R;!y Miejskiej

;*#o;i[],{;#.i^,*u,

Prctokolowala:


